
Fråga till Tekniska Nämndens ordförande Jan Idehed (C) 


Gäller landskapslagar åter i Sverige? 


Vid Kommunfullmäktiges sammanträde 210429 ställde jag bland annat följande fråga till Jan 
Idehed.


Vilka krav har ställts på företaget som valt att etablera sig med elsparkcykelverksamhet i Borås?


Frågan besvarades inledningsvis med följande: Citat: ”Vi har inte från stadens sida något lagstöd 
att förbjuda etableringen av elsparkcyklar från ett företag som önskar göra detta”


En följdfråga från mig för att säkerställa att jag uppfattat det första svaret korrekt gällande just 
detta,  besvarades med: Citat: ”Vi har inte rätt att säga nej till ett företag som önskar etablera 
uthyrning av elsparkcyklar.”


Tekniska Nämnden i Kungsbacka beslutade i November att säga nej till det företag som ville 
etablera uthyrning av elsparkcyklar i denna stad. 


Med anledning av ovanstående frågar jag Jan Idehed.


Har en svensk kommun laglig rätt att säga nej till etablering av elsparkcyklar?


Om ja, varför besvarades mina mina frågor om detta nekande vid kommunfullmäktiges 
sammanträde 29/4 ?


Om nej, hur är det då möjligt att andra kommuner fattar beslut som innebär just ett nej till detta?


Magnus Sjödahl KD 



